

亞洲英語學習中心

English for Asia Learning Centre

亞洲英語學習中心 (3)

English for Asia Learning Centre (3)

電話 Tel.: 28705784

機構編號 Registered Centre No.: 0000358 & 0000636

地址 Address: 澳門南灣大馬路 599 號羅德禮商業大廈 10 樓 D、E

Avenida da Praia Grande, n.º 599, Edifício Comercial Rodrigues, 10.º andar "D" & "E", Macau

2024 – 08		Programmes for Adults – General English 成人英語課程 – 日常英語會話		
級別 Level	日期 Dates	時間 Time	課程編號 Course Number	收費金額* Course Fee
初級 (B) Elementary	星期一及星期三 Monday & Wednesday 05/08/2024 – 28/08/2024	6.55 p.m. – 8.25 p.m.	2401170208-0	MOP1,824 共 8 節課 8 lessons
中級 (D) Intermediate			2401170243-0	
初中級 (C) Pre-intermediate	星期二及星期四 Tuesday & Thursday 01/08/2024 – 27/08/2024	6.55 p.m. – 8.25 p.m.	2401170223-0	MOP1,824 共 8 節課 8 lessons
高級 (E) Advanced			2401170250-0	
入門級 (A) Beginner	星期三及星期五 Wednesday & Friday 02/08/2024 – 28/08/2024	6.55 p.m. – 8.25 p.m.	2401170316-0	MOP1,824 共 8 節課 8 lessons

*另收取材料費澳門幣 100 元作為課程所派發的講義或工作紙之用。
A fee of MOP100 will be applied for course handouts/worksheets.

所有課程的對象均為年滿 15 歲或以上之澳門居民，並視乎教育及青年發展局審批。
All programmes are available to Macao residents aged 15 and above, and are subject to DSEDJ approval.

所有老師均獲教育及青年發展局認可，可教授已納入「持續進修發展計劃」的課程。
All teachers are approved by the DSEDJ to teach CEDP registered programmes.

學生的出席率須至少達到 70%，方視為已完成課程並獲得政府退回的保證金。
Students are required to attend a minimum of 70% of a programme to be classified as having completed it. This completion entitles the student to receive a government deposit refund.

課程開始後即停止報名。
Enrolment for each course is closed after the start of each course.